
PROTOKÓŁ NR 19/12

z posiedzenia: Komisji Rewizyjnej oraz Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 16 października 2012 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 18:50.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca Komisji,

2.  Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

3. Kamila Pietraszek,

4. Anna Klepacz,

5. Teresa Szczepańska,

6. Maria Zielińska,

7. Adam Bierowski,

8. Krzysztof Kapała,

9. Zbigniew Mazurak,

10. Paweł Pituch.

Nieobecni usprawiedliwieni: Mariusz Kubiak, Paweł Szymczyk.

Zaproszone osoby:

11. Andrzej Machnica, 

12. Irena Kawałek,

13. Bartosz Lipiński.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie  członkom  komisji  dokumentów  dotyczących  budowy  parku  przy  ul. 

Parkowej.

3. Rozważenie  innych  możliwości  (tańszych  dla  Gminy)  w  odzyskiwaniu  VAT-u.  Analiza 

Umowy z firmą Deloit.

4. Rozpatrzenie pisma mieszkanki na jednostkę MOPS.

5. Sprawy różne.

Ad. 1 Posiedzenie komisji prowadził P. Artur Wrona. Pani Ujma zapoznała zebranych z porządkiem 

obrad.

Ad. 2  Przybyły na posiedzenie Kierownik Działu Promocji Miasta P. Bartosz Lipiński przedstawił 

zebranym dokumenty z budowy parku i wyjaśnił sposób w jaki dokonywane było wycięcie drzew w miejscu 

gdzie powstał park. Pielęgnacji zostało poddane 90 drzew. Robiła to firma specjalistyczna z uprawnieniami.  

Do wycięcia zostało wytypowane 16 drzew. W pierwszej turze drzewo wycinała jednostka OSP pod nadzorem 

MSR na zlecenie P. Burmistrza. Między pierwszym a drugim wycięciem upłynął długi okres. 
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Członkom komisji  chodziło głównie o to, że drewno pozyskane z wycięcia ośmiu drzew zostało sprzedane 

firmie wycinającej bardzo tanio (około 163 zł) natomiast wycinka kosztowała 21384 zł. Pan Lipiński mówił że  

nie on dokonywał obmiaru drewna, robił to pracownik urzędu co też wskazane jest aby członkowie komisji 

poznali fizycznie które to drzewa zostały wycięte i drewno sprzedane tak tanio. Konieczna jest wizja w parku z 

pracownikiem  urzędu.  Pan  Przewodniczący  Krzysztof  Kapała  zasugerował  aby  skierować  sprawę  do 

prokuratury gdyż wycięcie drzewa już za 70 zł jest karane.

Cały  koszt  budowy parku  ma  się  zamknąć  w  kwocie  690 tys.  a  zwrot  pieniędzy  z  projektu  nie  nastąpi  

wcześniej jak w kwietniu 2013 r. Pytano o atesty urządzeń zabawowych na placu zabaw. Dwa urządzenia mają  

atest  do  końca  roku,  Pan  Kierownik  Działu  Promocji  wystąpi  do  byłego  posiadacza  tych  urządzeń  o 

przedłużenie atestu.

Radny  Pan  Wrona  złożył  formalny  wniosek  aby  plac  zabaw  w  parku  został  ogrodzony.  Przegłosowano 

(jednogłośnie).

Z przyczyn zależnych od wykonawców i producentów elementów do wykończenia prac w parku (nawierzchnia 

kortowa,  skałka  wspinaczkowa),  na  pewno  park  w  całości  nie  będzie  ukończony  w  tym  roku.  Nastąpią 

odstępstwa czasowe, ale tak jak zostało napisane wyżej z przyczyn niezależnych od prowadzącego projekt. 

Korzystając  z  obecności  P.  Lipińskiego,  radni  poruszyli  problem  usterek  na  ulicy  Pocztowej  powstałych 

podczas  rewitalizacji  przestrzeni  miejskiej.  Kierownik  P.  Lipiński  stwierdził  że  usterki  są  zgłoszone 

wykonawcy,  U.M.  jest  na  etapie  realizacji  procesu  mającego  spowodować  usuniecie  tych  usterek.  Padł 

formalny  wniosek  aby  komisja  zajęła  się  przeglądem  dokumentów  dotyczących  rewitalizacji  przestrzeni 

miejskiej, zwróciła uwagę na jakość materiałów (kostka brukowa, płyty) i atesty.

Pan  Lipiński  zwrócił  uwagę na niszczenie  nasadzanych  krzewinek  i  wyrywanie  ich przez  wandali,  na  co 

niestety wykonawcy nie mają już wpływu. 

 

Ad.  3  Członkowie  obu  komisji  rozważali  możliwość  tańszego  odzyskiwania  VAT-u  przez  Urząd 

Miejski. Firma z którą została zawarta umowa jest bardzo drogą firmą. Przewodniczący R.M. Pan Kapała 

stwierdził  że  jest  to  znana  i  bardzo  dobra  firma niemniej  według innych  członków komisji,  czynności  z 

odzyskiwaniem VAT-u może przeprowadzać pracownica U.M. po uprzednim przeszkoleniu.

Ad. 4 W związku z pismem mieszkanki dotyczącego MOPSU poproszona Dyrektor MOPS P. Irena 

Kawałek wyjaśniła cały proces zachowania się mieszkanki. Zapoznała zebranych z dokumentacją. Komisja nie 

podjęła wiążącej decyzji w sprawie, gdyż należy ona do przełożonego P. Dyrektor MOPS. Komisja Rewizyjna 

nie ma mocy sprawczej zwracać uwagi P. Dyrektor MOPS.

Ad. 5 W sprawach różnych poruszone zostały problemy z zamieszkaniem P. Szymczyka w Kowarach. 

Podjęto wniosek.

P. Wrona złożył wnioski do P. Burmistrza o słupki graniczne i dofinansowanie do murawy na stadionie. Na 

pytanie Radnej P. Zielińskiej, dlaczego P. Pituch nie odbiera uchwały z wygaśnięciem mandatu, P. Pituch 

odpowiedział że nie musi odbierać.

Na tym posiedzenie zakończono.
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Wnioski Komisji:

1.  Komisja  B.P.iF.  oraz  Rewizyjna  składają  wniosek  do  P.  Burmistrza  aby  plac  zabaw  przy  ul. 

Parkowej został ogrodzony. (jednogłośnie)

2. Komisje wnioskują do P. Burmistrza aby pracownik UM który zajmował się obmiarem i wyceną 

drewna pozyskanego z wycięcia drzew przy ul. Parkowej wskazał członkom komisji podczas wyjazdu w teren 

faktycznie wycięte drzewa z których uzyskano 1,65 m³. (jednogłośnie)

3. Komisje  wnioskują  do  P.  Burmistrza  o  przekazanie  informacji  o  sposobie  wyłonienia  firmy 

„Deloit” do odzyskiwania VAT-u. (1 wstrzym – reszta za)

4. Wnioskujemy do P. Burmistrza o udostępnienie dokumentów dotyczących realizacji rewitalizacji 

przestrzeni publicznej określających jakość i atestów materiału zużytego na nawierzchnię (kostka brukowa,  

płyty nawierzchniowe). (jednogłośnie)

5.  Członkowie Komisji  Rewizyjnej wnioskują do Przewodniczącego RM P. Kapały aby przesłał  do 

Urzędu  Nadzoru  Wojewody  wszystkie  pisma  dotyczące  P.  Szymczyka  od  mieszkańców  Kowar  w ślad  za 

pismem wysłanym, znak BRM.0004.17.2012 (4 za - 1 wstrzym)

6. Komisja Budżetu wnioskuje do P. Burmistrza o umieszczenie na powrót słupków granicznych przy 

ul. Pocztowej, usuniętych podczas rewitalizacji (6 za, 2 wst)

7. Komisja Budżetu wnioskuje do P. Burmistrza aby rozpatrzył  realizację dopłaty do nawierzchni  

stadionu 26.000 zł której się zobowiązał.

8. Odnośnie  pisma mieszkanki  Kowar na MOPS, Komisja  nie jest  w stanie  rozstrzygnąć spornej 

kwestii.  W załączeniu do protokołu – pisma i  dokumenty MOPS, komisja  uznała  sprawę za  wyjaśnioną, 

podtrzymuje stanowisko Dyrektor MOPS.

Protokołowała:                                                                                                  Przewodniczący Komisji: 

Zofia Ujma                                                                                                                      Rewizyjnej;

                                                                                                                       Budżetu, Planowania i Finansów        
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